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Αθήνα, Τρίτη 20 Φεβρουαρίου 2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς  

Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 

 

Θέμα: «Αίτημα για συμπληρωματικές αιτήσεις μετάθεσης στα Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ.» 

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ 

 

Στο υπό διαβούλευση σχέδιο νόμου με τίτλο: «Ενίσχυση του Δημόσιου 

Πανεπιστημίου-Πλαίσιο λειτουργίας μη κερδοσκοπικών παραρτημάτων ξένων 

πανεπιστημίων», εντάσσεται διάταξη η οποία ανοίγει ουσιαστικά τον δρόμο για την 

πραγματοποίηση μεταθέσεων, μετατάξεων, αποσπάσεων και διαθέσεων μόνιμων 

εκπαιδευτικών και μελών Ε.Ε.Π., καθώς και διορισμών απευθείας σε κενές οργανικές 

θέσεις των ΚΕ.Δ.Α.Σ.Υ. 

Η εν λόγω διάταξη, η οποία θα περιέχεται στο άρθρο 164, αναμένεται να άρει τα 

εμπόδια που παρεκώλυαν τη στελέχωση των Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ. με μόνιμο προσωπικό. Θα 

ήθελα όμως να επισημάνω κάτι, το οποίο μου γνωστοποιήθηκε από συλλόγους 

εκπαιδευτικών Ειδικής Αγωγής. Για να εφαρμοστεί δίκαια και καλύτερα η νέα αυτή 

ρύθμιση, θα πρέπει μετά τη ψήφιση και την έκδοση του ΦΕΚ, να μπορέσουν οι 

εκπαιδευτικοί που ήδη έχουν αιτηθεί μετάθεσης στην Ειδική Αγωγή (Οκτώβριος 
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2023) και δεν συμπεριέλαβαν τα Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ. (λόγω της ισχύος του εδαφίου της 

παρ. 3 του άρθρου 15 του ν. 4823/2021, το οποίο όριζε δυνατότητα υποβολής 

αίτησης μετάθεσης σε Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ. σε εκπαιδευτικούς μόνο «εφόσον έχουν 

συμπληρώσει διδακτική υπηρεσία οκτώ (8) τουλάχιστον ετών, από τα οποία τρία (3) 

τουλάχιστον έτη σε Σχολικές Μονάδες Ειδικής Αγωγής»), να κάνουν 

συμπληρωματική αίτηση μετάθεσης στα Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ., σύμφωνα με τη νέα διάταξη.  

 

Ε ν ό ψ ε ι τ ω ν α ν ω τ έ ρ ω 

Σ ύ μ φ ω ν α μ ε τα α Ά ρ θ ρ α 126-128Β τ ο υ Κ α ν ο ν ι σ μ ο ύ τ η ς Β ο υ λ ή ς 

Ε ρ ω τ ά τ α ι ο α ρ μ ό δ ι ο ς Υ π ο υ ρ γ ό ς: 

 

Προτίθεται να προβεί στην παραπάνω αναγκαία -κατά τη γνώμη μου- ενέργεια, η οποία εκτιμώ 

ότι είναι ταυτόχρονα και η καλύτερη λύση για την άμεση στελέχωση των Κ.Ε.Δ.Α.Σ.Υ. από την 

αμέσως επόμενη σχολική χρονιά; 

 

Με εκτίμηση 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Νεοκλής Δ. Κρητικός 

 

 

 

 




